
Nekateri pa znajo
zapravljati

Nekateri še vedno imenitno zapravljajo. Pri tem imamo v mislih
bife v blagovnici Nama pri Ruskem carju, ki ga že obnavljajo. No,
najbrž bo, ko izide predzadnja številka letošnjega Zbora občanov,
že obnovljen.

Natančno v drugi letošnji številki našega bežigrajskega lista. še
januarja, smo poročali, da bo blagovnica Nama odprta prihodnji
mesec In ni minilo niti 9 mesecev, pa je bil star bife že potreben
obnove?!

Zakaj tako? Mar niso mogli načrtovalci misliti o namenu bifeja že
prej? Zakaj mečemo denar skozi okno, zakaj za vse grehe plaču-
jemo potrošniki? In navsezadnje, zakaj mi nihče v Nami ni hotel
povedati, koliko je stala gradnja starega bifeja in koliko bo stala
prenova...?

Ja, karn bi pa prišli, te bi vse bifeje. lokale, pisarne. tovarne,
hotele itd. - obnavljali na devet mesecev?
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